
Hierbij wil ik een rondvraag voor RGW van 25 januari indienen. 
Het gaat om de motie Utrechtse aanpak dierenwelzijn. De motie is van 18 februari 2019 en is destijds 
ingediend door alle statenfracties (en derhalve ook unaniem aangenomen). Eerder was er vertraging, 
omdat de gedeputeerde wilde wachten op een advies van de Raad voor de dierenaangelegenheden. 
Echter, er is nu nog steeds geen verder vervolg aan deze motie gegeven. Na bijna 4 jaar lijkt het ons 
weleens tijd worden dat dit gaat gebeuren. Derhalve zouden wij graag van de gedeputeerde 
vernemen wanneer er eindelijk 'iets ligt'. 
 
https://utrecht.partijvoordedieren.nl/moties/motie-utrechtse-aanpak-dierenwelzijn  
 
Met vriendelijke groet, 
 
Willem van der Steeg 
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